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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELó

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr . Szili Katalinnak,
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

0, ggyGiós Hivatala

,tt 2006 SlEPj ~ .

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § . alapján bejelentem, hogy írásbeli választ
igényfő kérdést kívánok benyújtani Dr. Molnár Lajos Egészségügyi
Miniszter Úrhoz :

„Ki fizeti a kórházi ellátás költségeit egy szándékos
bűncselekmény elkövetése után?"

címmel .

Tisztelt Miniszter úri

Az európai országokhoz viszonyítva a magyarok kevesebb időt élnek, mint

a nyugati országokban élő honfitársaink . A magyar emberek rövidebb

életének az egyik oka az, hogy az elvárhatónál sokkal kevésbé törődünk

egészségünkkel . Döntően az egészségtelen életmód miatt szinte világelsők

vagyunk a daganatos és a szív-érrendszeri megbetegedések okozta

halálozásában .

Az öngondoskodás és a jövőnkért érzett felelősség sokkal kevésbé

befolyásolja mindennapjainkat, mint ahogy az szükséges lenne.

A rövidebb élet okai között a másik ok az egészségügyi ellátórendszer

állapota .

Írásbeli választ igénylő kérdés!



A kormány felelőssége, hogy korszerű, humánus és szolidáris

egészségügyi rendszert hozzon létre a biztonságos és színvonalas ellátás

érdekében .

Előfordulnak azonban olyan esetek, amikor valaki szándékosan, vagy

gondatlanságból bűncselekményt követett el és valakinek ezáltal, olyan

testi sértést okoz, amely kórházi ellátást von maga után . Nap, mint nap

egyre gyakrabban találkozunk a médiában, a hétköznapokban ezekkel a

fogalmakkal . Azokban az esetekben, ahol az elkövető személyére fény

derül, a jogszabályoknak és a megfelelő bírói döntésnek megfelelően

megkapják büntetésüket .

Most, hogy zajlik az egészségügyi reformról kiadott Zöld Könyv társadalmi

és szakmai vitája, többször felmerül a kérdés, hogy mi lesz azokkal a

költséggel, amely a fent vázolt esetekben merülnek fel .

Ezért kérdezem Tisztelt Miniszter Urat!

• Rendelkezésre állnak-e adatok arra vonatkozóan mennyibe kerül az
államnak egy-egy ilyen kórházi ellátás, ahol szándékos
bűncselekmény áldozatát látják el?

•

	

Szándékos bűncselekmény esetében ma és a jövőben mi lesz a
gyakorlat a költségek megtérítésével kapcsolatban?

•

	

Tervezi-e a Miniszter
kezdeményezését?

Budapest, 2006 . szeptember 1 .
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